
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 491
Er det rigtigt, at skatterevisorer og pantefogeder ikke uddannes på det samme
høje niveau og i samme antal som de tidligere gjorde i kommunerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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